

4D3N **纳闽巴霍**/ 帕达尔岛/科莫多岛

LABUAN BAJO / PADAR ISLAND / KOMODO ISLAND

Tour Code: BLJ-2





ARRIVAL র LABUAN BAJO (МОВ/D)

Rangko Cave (Take Photo / Swimming)
 * Towel By Own Preparation
 Bukit Sylvia

LABUAN BAJO â PADAR ISLAND â KOMODO ISLAND â LABUAN BAJO (B/L/D)

- Padar Island (Hiking For 10 15minutes)
- ✓ Komodo Island✓ Pink Beach

D2

D3

- (Snorkeling / Swimming / Relax On Beach)
- ✓ Taka Makasar (Snorkeling / Swimming / Relax On Beach)
- ☑ Manta Point (Swim With Manta Ray - Subject To Season)
- * All Snorkeling Equipment & Towel Provided

EAST LABUAN BAJO (B/L/D)

☑ Todo Village
 ☑ Sawah Jaring Laba-Laba



- ☑ Mirror Stone Cave
- ☑ Free and Easy Till Airport Transfer



TOURIST ATTRACTIONS:

LABUAN BAJO

- Mirror Stone Cave Mirror stone cave is a cave or tunnel located in a rock hill in West Manggarai, Flores, East Nusa Tenggara, Indonesia, just a few kilometers to the east of the town of Labuan Bajo. The cave earns its name from the walls that sparkle when catching the morning sun through a crevice in the roof. When we hear the word Labuan Bajo, clear turquoise water, the beauty of pink beaches, and a cluster of islands and islets will come to mind. However, how about the cave? Have you ever heard about the famous Mirror Stone Cave in Labuan Bajo? The area of Mirror Stone Cave is 19 hectares.
- Rangko Cave The Goa Rangko Cave is a neat hidden spot with a natural blue pool near the town of Labuan Bajo in Flores, Indonesia. You can swim in the pool, and it's extra easy to float because of minerals in the water. You can even spot some small fish swimming in it.
- Padar Island The Padar Island hike in Komodo has some of the most amazing views in Indonesia, and it's easy to do on a day trip from the town of Labuan Bajo. This place looks just like dinosaur country, with rocky hills and giant bays and beaches that stretch out in all directions.
- Komodo Island The land of dragons, unexplored marine life, and exotic beaches, Komodo island is the best kept treasure of Indonesia. Tucked away at Flores, this island is a paradise for the adventure junkies looking out for an undisturbed vacation amidst the tropical surroundings. Alongwith Rinca and Padar as neighbouring islands, this Indonesian paradise is the only place in the world to have the dinosaur-eque Komodo Dragons on land.
- Pink Long Beach Pink Beach, or Pantai Merah, as it is aptly named, is one of seven pink beaches on the planet, and is just one of the many amazing features of Komodo Island that make it truly a Natural Wonder of Nature. This exceptional beach gets its striking color from microscopic animals called Foraminifera, which produces a red pigment on the coral reefs. For this reason, it is called Red Beach in the local tongue. When the tiny fragments of red coral combine with the white sands, this produces the soft pink color that is visible along the shoreline. Aside from Pink Beach itself, a few small segments along Komodo's eastern bay also have a pinkish tint.
- Manta Point One of the famous diving sites in the Bali area is the Manta Cleaning Station on the southwest coast of Nusa Penida. Exposed site Manta Point is only accessible when conditions are favourable. Diving coral growth here is rare and the bottom consists of limestone and narrow sandy bays. Bay manta rays (manta alfredi) seek the shelter provided by bays for cleaning, socializing, and feeding when plankton gathers. In addition to the bay manta rays, blue iridescent ray fish beams, eagle beams, bamboo reef sharks, sea turtles and rat rays can also be sighted on a regular basis. Suitable for all levels of divers and snorkelers.
- Sawah Jaring Laba-Laba The shape is the tradition of the Manggarai Regency tribe. In cancar area. Otherwise, you will see the scenery of rice fields. The formation of the rice fields is similar to a spider web through the process of distribution outwards from a central point in the middle of the rice fields by traditional leaders. In this distribution process it's very fair to every family out there. The size of a land subdivision depends on one's location in the village and the number of households. The higher the position and the more family members, the more land can be obtained.

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice. Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.





观光景点:

纳闽巴霍

- ◆ 镜石洞 是一个洞穴或隧道,位于印度尼西亚东努沙登加拉省弗洛勒 斯岛西芒加莱的一座岩石山上,距离纳闽巴焦镇以东仅几公里。该洞穴 因早晨阳光透过屋顶缝隙时闪闪发光的墙壁而得名。
- **朗果洞** 是一个石灰岩洞穴、每天只受到阳光照射一次、当它被点亮 时,游泳池会呈现出非常漂亮的蓝色海水。不仅之外,可以在游泳池里 游泳、而且由于水中含有矿物质所以更容易漂浮。甚至可以看到一些小 鱼在里面游动。
- 帕达尔岛 是科莫多国家公园的一部分,另外还有科莫多岛,林卡岛 和其他二十六个较小的岛屿。 帕达尔岛是科莫多国家公园的第三大海岛 ,位于科莫多岛和林卡岛之后。虽然帕达岛不如科莫多岛或林卡岛那么 出名,但它并不比两岛逊色。
- 科莫多岛 位于科莫多国家公园。以其独特而多样的动植物群而闻名 . 使其成为自然奇观。该岛是著名的科莫多龙、世界巨型蜥蜴和仅在印 度尼西亚这一地区发现的迷人生物的家园。这些壮观的爬行动物以其令 人印象深刻的大小和可怕的外观吸引着世界各地的游客。科莫多龙只是 科莫多国家公园内岛上栖息的众多非凡物种之一。
- ◆ 粉红海滩 粉红海滩,或名副其实的美拉海滩 (PANTAI MERAH),是地 球上七个粉红海滩之一,也是科莫多岛众多令人惊叹的特征之一,这些 特征使其成为名副其实的自然奇观。这片独特的海滩引人注目的颜色来 自于一种名为有孔虫的微生物,这种动物会在珊瑚礁上产生红色素。因 此、当地人称之为红海滩。当红珊瑚的微小碎片与白色的沙滩结合在一 起时,就会产生沿着海岸线可见的柔和的粉红色。除了粉红海滩本身之 外,科莫多东部海湾的一些小部分也呈现出粉红色调。
- 蝠鲼点 (MANTA POINT) 位于努沙佩尼达岛南部面向印度洋,这 里经常有大浪。这个潜水点有大型的岩丘,经常有蝠鲼来进行自我清洁 因此这个潜水点而得名。除了美丽的蝠鲼之外,曼塔角也是鲨鱼,海龟 ,黄貂鱼、黄貂鱼、黄鳝和巨蟹的栖息地。甚至在合适的季节里还能看 到莫拉莫拉。
- **蜘蛛网稻田** 形狀是MANGGARAI REGENCY部落的传统。努沙登加拉省 MANGGARAI攝政區RUTENG的CANCAR村,会看到稻田这景色。稻田的形 成类似于蜘蛛网、是经过传统领导人从稻田中间的中心点向外分发的过 程。在这分发的过程中,这对那里的每个家庭都非常公平。土地分割的 大小取決於村莊中某人的位置和家庭數量。职位越高,家庭成员越多, 可以获得的土地就越大。

免责声明:由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日,公众假期,天气状况,交通等情况,自然灾害,必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整(调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行,会或否事先通知。 备注:如果旅游行程受到上述问题的影响,将不予退款或更换。图片仅供参考。

x3 晚

General Information

・纳闽巴霍 LABUAN BAJO・

货币 Currency	Indonesian Rupiah - IDR 印尼盾 - IDR	信用卡 Credit Card	* 许多信用卡在印尼都能通行 * Credit card are used widely in Indonesia
货币兑换率 Exchange Rate	10,000 IDR = MYR 3.00 10,000 印尼盾 = 马币 3.00 "Subject to currency of the day" *以当天汇率为准*	拨号代码 Dial Code	Indonesia :+62 印尼 :+62
电压 Voltage	Voltage - 100 V 电压 - 100 伏特	插座 Power Socket	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type B - 两脚扁型 + 一圆型插头 / 2 flat blade pin + 1 round pin
时差 Time Different	Indonesia (Labuan Bajo) - No time different with Malaysia 印尼 (纳闽巴霍) 时间与马来西亚时间标准无差	行李托运 Luggage Allowance	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20 kg and a hand carry bag not more than 7 kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机,以 及托运行李不超过20公斤。
气候 Weather	 Summer 夏季 1月 – 12月 Jan to Dec 22℃ - 33℃ 		* Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*
飞机型号 Aircraft Type	A330		
Departure Date: Flight :			
出发日期: Tour Fare: 团费:		航班行程: Airport Tax & Fue 机场税及燃油附加	
Tipping:		Agent Collection Fee: 旅行社代收费:	
		Travel Insurance: 旅行保险:	
		TOTAL : 总数:	
G	GD Partner:		

Operated By ICE HOLIDAYS SDN BHD (230643-X) KPK/LN:2441